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Z Á P I S   

 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce KOSOŘICE 

konaného dne 16.  března  2011  

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:05 hod. starostou obce Kosořice.  

 

Předsedající schůze konstatoval, ţe zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kosořice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu 7 dní, a to od 08.03.2011 do 16.03.2011. Současně byla zveřejněna na 

elektronické úřední desce.  

 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha) 

konstatoval, ţe je přítomno 6 členů zastupitelstva, takţe zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 

92 odst. 3 zákona o obcích). 

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. K návrhu programu 

nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Před hlasováním dal předsedající moţnost vyjádřit se 

přítomným občanům. 

 

Návrh programu: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Schválení smlouvy o partnerství s městem Dobrovice – rozšíření ZŠ Dobrovice  

4. Schválení dohody o předškolním vzdělávání s obcí Smilovice   

5. Výběr dodavatele stavby – vodovod, plynovod na parc. 435/78 

6. Smlouva s firmou Enviom servis s.r.o. na podání ţádosti na „Varovný 

protipovodňový systém pro obec Kosořice“ 

7. Povolení kácení dřevin – parcely 617/1 a 541/1 

8. Nepeněţitý vklad do majetku VaK Mladá Boleslav – vodovodní řád, lokalita SAD 

9. Rozpočtová opatření  

10. Zprávy z činnosti OÚ 

11. Návrh usnesení  

12. Diskuse 

 

výsledek hlasování: pro  6 proti 0 zdrţeli se  0 

 

Program byl schválen. 

 

 

K bodu 1. 

Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu   Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 6  proti  0 zdrţeli se  0 

   ověřovatelé zápisu      ing. Jan Lener a Jiří Hruška     

 výsledek hlasování:  pro  6 proti 0 zdrţeli se  0 

     navrhovatelé usnesení  Denisa Mojţíšová Pýchová a Marcela Sabolová    

 výsledek hlasování: pro  6 proti 0 zdrţeli se  0 
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K bodu  2. 

Úkol pro finanční a kontrolní komisi  

Zprávu finanční komise předloţila Denisa Mojţíšová Pýchová – provedena kontrola 

hospodaření OÚ a MŠ – dne 14.3.2011. Dne 7.2.2011 provedeno přezkoumání KÚSK  bez 

chyb a nedostatků. Po provedených rozpočtových opatření bylo hospodaření obce   +265 

797,87 Kč. Mateřská škola hospodařila se ziskem 5329,08 Kč. Finanční výbor doporučuje 

převést celý zisk do rezervního fondu.  

Hlasování o převodu zisku MŠ Kč 5 329,08 do rezervního fondu  

 výsledek hlasování pro  6 proti  0 zdrţeli se  0  

Zprávu finanční komise berou zastupitelé na vědomí. 

 

Zprávu kontrolního komise předloţila Marcela Sabolová – provedena inventarizace majetku 

k 31.12.2010 a kontrola plnění usnesení.  

Zastupitelé berou na vědomí.  

 

K bodu 3. 

Schválení smlouvy o partnerství a městem Dobrovice – rozšíření ZŠ Dobrovice 

Město Dobrovice, jako zřizovatel ZŠ má záměr rozšířit prostory. vzhledem ke společnému 

školskému obvodu města Dobrovice a naší obce jsme byli osloveni s nabídkou spolupráce na 

projektu. Za tímto účelem byla připravena smlouva o partnerství. Zastupitelé obdrţeli text 

v předstihu. K textu smlouvy o partnerství nebyly připomínky. 

Předsedající dal hlasovat o uzavření a podpisu „Smlouvy o partnerství a vzájemné spolupráci 

za účelem realizace projektu „Zkvalitnění výuky a výstavba odborných učeben v ZŠ 

Dobrovice““  

 výsledek hlasování  pro 6 proti  0 zdrţeli se  0 

Starosta obce pověřen podpisem smlouvy. 

 

K bodu 4. 

Schválení dohody o předškolním vzdělávání s obcí Smilovice  

Návrh dohody o zajištění předškolního vzdělávání v MŠ Kosořice a o úhradě příspěvku na 

provoz – text dostali zastupitelé v předstihu. Obec Kosořice se zavazuje nabídnout volná 

místa dětem s místem trvalého pobytu v obci Smilovice, ale dle dohody na umístění dětí však 

není nárok. Obec Smilovice se dle této dohody zavazuje hradit i investiční náklady připadající 

na umístěné děti z obce Smilovice.  

Předsedající dal hlasovat o uzavření dohody o předškolním vzdělávání s obcí Smilovice  

 výsledek hlasování  pro  6 proti  0 zdrţeli se  0  

Starosta pověřen podpisem dohody.  

V návaznosti na toto téma byla zastupitelstvu předloţena nová kritéria pro přijímání dětí do 

MŠ Kosořice. Kritéria obsahují 4 body – vţdy mají přednost děti s trvalým pobytem v obci 

Kosořice, dále děti ze Smilovic a nakonec ostatní. 

Přijetí kritérií přijímání dětí do MŠ Kosořice  

 výsledek hlasování  pro  6 proti  0 zdrţeli se  0 

 

K bodu 5. 

Výběr dodavatele stavby – vodovod, plynovod na parc. 435/78 

S výsledkem výběru seznámil Václav Vávra – místostarosta.  

Provedeno výběrové řízení na akci malého rozsahu. Osloveny byly 3 firmy.  

Fi Trigon – nabídka provedení stavby za  355 997 Kč bez DPH  

Fi Regas Liberec – provedení stavby za 361 523 Kč bez DPH  

Fi Rokam Sumice – provedení stavby za 357 982 Kč bez DPH  



 3

 

Zastupitelé byli seznámeni s jednotlivými nabídkami. Pro fi Trigon bude jako subdodávku 

provádět napojení plynu fi Gastrend. Zahájení stavby bude v termínu do 31.3.2011 a ukončení 

do 30.4.2011. Projektovou dokumentaci pro tuto stavbu zpracoval arch. Kukrál a p. Maťák.  

Rozpočtový odhad stavby byl  350 tis. Kč bez DPH.  

Po projednání byla doporučena fi Trigon k provedení stavby.  

Předsedající dal hlasovat o vybrané fi Trigon k provedení stavby  

 výsledek hlasování pro  6 proti 0 zdrţeli se  0 

 

K bodu 6. 

Smlouva s firmou Enviom servis s.r.o. na podání žádosti o dotaci na „Varovný 

protipovodňový systém pro obec Kosořice.  

Bylo jiţ jednáno na předchozích zasedáních. V nejbliţší době by měla být vypsána výzva na 

podávání ţádostí o dotaci na protipovodňový informační systém. Informační systém dovede 

komunikovat se všemi sloţkami záchranného systému. Součástí tohoto systému je i digitální 

povodňový plán. Systém bude zabezpečovat včasnou informovanost občanů před moţnými 

povodněmi.  Realizací obec získá bezdrátový veřejný rozhlas, na který bude systém napojen. 

Na mostní kontrukci přes Vlkavu bude zabudováno čidlo, které bude provádět monitoring 

výšky hladiny. Tyto informace budou vyhodnocovány a v případě ohroţení předávany 

zvoleným způsobem odpovědným pracovníkům (čelnové povodňové komise, IZS…). 

Takovýto informační protipovodňový systém je schválen i Hasičským záchranným sborem.  

Kumulativní rozpočet systému    –  místní systém       Kč  816 tis.  

     digit.povod.plán  . Kč  252 tis. 

     zprac.ţádosti   Kč    66 tis.  

     ost.náklady   Kč    78 tis.  

Celkové náklady na realizaci  Kč 1212 tis.  

Zadávací řízení proběhne v Kosořicích. Monitorovací zprávy a kompletní agenda bude na 

firmě Enviom servis s.r.o..  

Předsedají dal hlasovat o uzavření smlouvy o dílo s fi Enviom servis s.r.o. na zpracování 

ţádosti o dotaci na „Varovný protipovodňový systém pro obec Kosořice“ 

 výsledek hlasování pro  6 proti  0 zdrţeli se  0 

Starosta obce pověřen podpisem smlouvy o dílo.    

 

Nutno ještě schválit a pověřit plnou mocí osobu, která bude jednat se SFŢP při administraci 

akce. Navrţen jednatel firmy Enviom servis s.r.o. Ing. Jan Macháč ml., Mořkov. 

 výsledek hlasování  pro  6 proti  0 zdrţeli se  0 

 

K bodu 7. 

Povolení kácení dřevin na parcelách 617/1, 541/1 a 623/6 

Jedná se stromy a keře na parcelách vedle Kosořického rybníka, v původní ploše rybníka a 

krajní lípu před vjezdem na parkoviště u prodejny Jednoty. 

 

Pozemek na parc. č. 617/1 patří Rybářství Chlumec nad Cidlinou. Vlastníkem pozemku bylo 

navrţeno, ţe provede náhradní výsadbu za vykácené dřeviny rostoucích v ploše 

rekultivovavného rybníka na pozemku obce p.č. 668/2 na své náklady a v rozsahu a druhové 

skladbě dle projektu odborného projektanta. Před započetím náhradní výsadby poţaduje 

zastupitelstvo předloţit uvedený projekt k odsouhlaení. Povinnost provést náhradní výstavbu 

je Rybářství Chlumec nad Cidlinou a.s. povinno splnit nejpozději do dvou let od vydání 

rozhodnutí. 

Souhlas s pokácením dřevin na parc.č. 617/1 

 výsledek hlasování  pro  6 proti  0 zdrţeli se  0  
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Pozemek na parc. č. 541/1, vlastník Obec Kosořice 

Podle zpracovaného posudku dendrologa ing. Marka se jedná o doţívající porost, tvořený 

převáţně a dalšími vtroušenými dřevinami ve věku cca 50-60 let. Netvárné, příliš nahusto 

vysázené dřeviny, trpící konkurenčním zápojem, vychýlené vzhledem k nedostatku světla, 

zásadně poškozené několika vichřicemi z posledních let. Mnoho z dřevin je v havarijním 

stavu – odumírající, s odlomeným terminálem, napadené dřevokaznými houbami. Ostatní s 

nepřirozenou „vlajkovou“ stavbou koruny. Porost jiţ neplní poţadované a potřebné funkce – 

ochrana proti větru, vegetační kryt pro zvěř a ptactvo, krajinotvorný prvek, a postrádá i 

rekreační a estetický potenciál. 

Dle návrhu Rybářství Chlumec nad Cidlinou bude tato plocha po vykácení zrekultivována a 

zarovnána sedimentem z Kosořického rybníka. Na základě návrhu zastupitelů bude sepsána 

dohoda, která bude obsahovat následující body: 

Obec Kosořice se zavazuje umoţnit za úplatu Rybářství Chlumec nad Cidlinou a.s. uloţení 

sedimentů na svém pozemku 541/1 v přiměřené mocnosti vrstvy sedimentů tak, aby byla 

plocha pozemku 541/1 zarovnána do roviny a vyspádována ve směru k rybníku kvůli 

přirozenému odtoku dešťových sráţek.  

Před započetím ukládání sedimentů provede Rybářství Chlumec nad Cidlinou a.s. na své 

náklady vymýcení 51 ks vzrostlých dřevin a náletových křovin na ploše 1300 m2 dle 

rozhodnutí Obecního úřadu Kosořice o povolení kácení dřevin rostoucích mimo les čj. ŢP 

02/2011 ze dne 17.3.2011. Pokácené dřevo bude sloţeno způsobem a na místo, které bude 

předem dohodnuto se zástupci Obce Kosořice. Pokácené dřevo zůstává majetkem Obce 

Kosořice. 

Pokud dojde při těchto činnostech k poškození nebo znečištění sousedních pozemků, budou 

uvedeny na náklady Rybářství Chlumec nad Cidlinou a.s. do původního stavu. 

Veškeré závazky stanovené shora v tomto bodě 2. je Rybářství Chlumec nad Cidlinou a.s. 

povinno splnit nejpozději do 31.12.2012 

Za uloţení sedimentů na pozemku Obce Kosrořice náleţí Obci Kosořice náhrada ve výši 

25.000 Kč. 

 

Na revitalizaci tohoto území byl zpracován návrh výsadby Ing markem, který byl předán 

zastupitelům k posouzení. Cílem je podání ţádosti na revitalizaci pozemku do OPŢP (stejný 

program jako Lesopark).  

 

Souhlas s uloţením vytěţených sedimentů na parc.č. 541/1 a následnou revitalizací pozemku 

 výsledek hlasování  pro 6 proti  0 zdrţeli se  0 

 

Souhlas s pokácením, jednotlivými body dohody a následnou revitalizací 

 výsledek hlasování  pro  6 proti  0 zdrţeli se  0   

Starosta obce pověřen přípravou a podpisem dohody.    

 

 

K bodu 8. 

Nepeněžitý vklad do majetku VaK Mladá Boleslav – vodovodní řád – lokalita SAD 

Převod vodovodního řádu v lokalitě SAD do vlastnictví VaK Mladá Boleslav – upsání za 

akcie. Po provedení všech právních úkonů bude konečná smlouva opět předloţena ke 

schválení Zastupitelstvu obce. 

Souhlas s převodem  

 Výsledek hlasování pro 6 proti  0 zdrţeli se  0 

  

 

K bodu 9. 
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Rozpočtová opatření  

Rozpočtové opatření č. 1/2011 – z důvodu doručení rozpočtu na MŠ  a OÚ z KÚSK v měsíci 

lednu nutno upravit i rozpočet obce. Jedná se o částku 26 600,00 poníţení příjmů dotací pro 

MŠ a OÚ a povýšení příjmu – daň z příjmu FO. Financování zůstává nezměněno.  

 výsledek hlasování  pro 6 proti 0 zdrţeli se  0 

 

 

K bodu 10. 

Zprávy z činnosti OÚ 

 Starosta – projekt veřejného osvětlení musí navazovat na kabelizaci fi ČEZ – vydán     

   územní souhlas 

 Starosta – dnešního dne byla podána ţádost na projekt Zlepšení tepelnětechnických 

vlastností budovy OÚ  Kosořice – zateplení fasády, podlah a stropů, výstavba 

nízkoemisního zdroje tepla  

 

 

K bodu 11.  

Diskuze  

 Darmoš Jaroslav – v jakém stadiu je oprava domu č.p. 45 – obecní dům  

 Starosta – provádějí se vnitřní omítky, po podání ţádosti na zateplení musíme čekat na 

akceptaci ţádosti 

 Kredba Josef – kabelizace obce  

 Starosta – pravděpodobně rozděleno do 2 etap – jiţ je vydáno stavební povolení – stavba 

bude prováděna podle lhůt ČEZ 

 Koštejn Josef – na veřejné osvětlení vyuţít osvětlení LED 

 Starosta -  vzhledem k tomu, ţe pracuje ve stejném oboru – prozatím nedoporučuje –

vysoké pořizovací náklady, vazba na jednoho dodavatele, při výměně by byla nutnost 

vyměnit celé svítidlo 

 Pokorná Sylvia – stav komunikace v ulici „panská“ 

 Starosta – bude provedena prohlídka všech komunikací a provedena potřebná údrţba  

 Darmoš Jaroslav – dům č.p. 45 bude ještě letos k přestěhování 

 Starosta – ano – stávající prostory OÚ budou uvolněny pro MŠ  

 Langová Eva – u cesty na Pěčice – asi černá skládka  

 Místostarosta – nejedná se o náš pozemek, ale měla by být provedena revitalizace  

 Králová Věra – platnost vyhlášky o komínech – nemohla by obec zařídit pro celou obec  

návštěvu kominíka na provedení revize  

 Starosta – pokusíme se sehnat kontakt na nějakého kominíka   

 

 

K bodu 12. 

Návrh usnesení  

Návrh na usnesení předloţila Denisa Mojţíšová Pýchová  

Schválení usnesení  

  výsledek hlasování  pro  6 proti  0 zdrţeli se  0 

 

 

 

 

 

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19:35 hodin.  
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Přílohy zápisu:   

presenční listina  

 program zasedání   

 usnesení zasedání  

  

  

 

Zapisovatelka:  Kovaříková Jaroslava 

 

Ověřovatelé:   Ing. Lener Jan  

Hruška Jiří              

 

 

 

 

 ………………………..    …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  

 starosta obce       místostarosta obce 


